
Zápisnica zo spoločného zasadnutia 

Výskumno-manažérskej rady a Ústavnej rady ÚI SAV, v.v.i. dňa 12. 4. 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Aktuálna situácia na ÚI SAV, v.v.i. a SAV - informácie z Rady riaditeľov  (R.Andok, I.Budinská),    

    informácie zo Snemu SAV (L.Hluchý), informácie zo zasadnutia VR (J.Glasa). 

2. Výskumné aktivity  v  roku 2023 - informácie  od   vedúcich   oddelení   a vedúcich    projektov,   

     hodnotenie oddelení za rok 2022, publikačná činnosť. 

3. Akreditácia 2016-2021 – výsledky. 

4. Výsledky hospodárenia ústavu za rok 2022 a rozpočet na rok 2023. 

5. Rekonštrukčné práce v roku 2023. 

6. Rôzne a diskusia. 

 

Zasadnutie viedol riaditeľ ÚI SAV, v.v.i., Robert Andok. 

 

Riaditeľ informoval o stretnutí riaditeľov a evaluácii ústavov SAV v Smoleniciach. 

 

Akreditačný dotazník bol poslaný zahraničnému vedeckému panelu ÚI SAV stretnutie je naplánované 

stretnutie na jeseň. 

 

Diskutovala sa situácia s doktorandským štúdiom a záujmom mladých ľudí (PhD.) o prácu na ÚI SAV. 

K dnešnému dňu nie je evidovaný žiadny uchádzač o doktorandské štúdium. 

 

Predseda vedeckej rady informoval o činnosti vedeckej rady a výsledkoch hodnotenia činnosti 

vedeckých oddelení za rok 2022. V roku 2022 sa významne znížil počet a kvalita publikácií ústavu. Je 

potrebné stabilizovať výstup ústavu a zvýšiť počet publikácií a ich kvalitu. Predseda VR informoval o 

aktualizácii kritérií na hodnotenie oddelení a pripomenul úpravu kritérií na hodnotenie publikácií 

a patentov a formuláru k evidencii publikácií. Vyzval tiež vedúcich oddelení, aby sa zaoberali 

výsledkami akreditácie ústavu. Vedecká rada sa zapojí do pripomienkovania návrhu dlhodobej stratégie 

ústavu pripravovanej vedením ústavu. Prebehla diskusia o výstupoch a hodnotení výskumu v SAV a na 

Slovensku a o hodnotení konferenčných publikácií a konštatovala sa potreba viac sa zameriavať na 

publikovanie v časopisoch.  

 

Riaditeľ a vedúca ekonomického úseku informovali o stretnutí správnej rady, na ktorej bol prerokovaný 

a schválený, rozpočet.  

 

Bolo prerokované zvýšenie príspevku na réžiu (tzv. „výpalného“) o 100€. 

 

Vedúci oddelení informovali o výskumných aktivitách. 

 

Informácie o prevádzkových záležitostiach: 

-  boli vybudované úschovné skrinky na  prízemí   pre zamestnancov a potreby oddelení  (bližšie info   

   a kľúče u pána Gatiala) 

-  pozývame zamestnancov k využívaniu úschovne na bicykle a fitness miestnosti (bližšie info a kľúče  

   u pána Gatiala) 

-  je naplánovaná rekonštrukcia miestnosti č. 108 

 

 

 

Zapísal: Mgr. Róbert Sabo, PhD. Schválil: Ing. Mgr. Robert Andok, PhD. 

             riaditeľ ÚI SAV, v.v.i. 


